
Referat FAU-møte 9. februar 2023 
Til stede Live, Ricki, Anne-Grete, Ann Kristin, Bente, Kenneth, Nils Henry (referent) 

 

1. FAU søker om støtte fra Ildsjelfondet til skidag for 6. og 9. trinn, og til arrangement av 

skoleball for ungdomsskoleelevene. 

2. Vi har fylt ut spørreskjema om «nærskoleprinsippet», det vil si hvordan elever søker om plass 

på videregående skole og karakterene avgjør hvilken skole i storbergensområdet man havner 

på. FAU trekker frem at for elever som har gode karakterer, kan dette være en fordel, men at 

forskjellene mellom høyt- og lavtpresterende elever kan forsterkes med den ordningen. 

3. Det ble informert om 17. mai og bidraget FAU skal stille med der. 

4. Oppdatering om skoleballet. Elevene skal snart begynne med billettsalget. Én elev for hvert 

trinn har ansvaret. De selger billettene i storefri i kantinen. Elevene har fått beskjed om 

hvordan de organiserer dette. Det var flere 8.-klassinger enn 10.-klassinger som deltok på 

skoleballet ifjor, og det samme kan skje i år. Det skal ordnes med vakter til ballet, og Anne-

Grete blir kontaktperson for dem. 

5. Eventuelt: Nils Henry informerte om at kommunen ennå ikke har kommet tilbake til oss 

angående hjertesoneprosjektet. FAU har vært klare på at veien opp til skolen pr. idag er 

trafikkfarlig, og at kommunen må bære ansvaret for dette. 


